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Interpellation - Familjestödet 
Gävle kommun stängde familjestödets ordinarie verksamhet den 1 
december 2019. Detta gjordes för att flytta resurser och att stödja 
socialsekreterare i utredningsgrupper för hemtagning av ungdomar 
boende i HVB och familjehem. I slutet av november 2019 fick 
familjestödet in sina första biståndsärenden kopplat till HVB och 
familjehem, delar av deras nya arbetsuppgifter. 

I praktiken stod dock familjestödet utan arbetsuppgifter till januari 
då arbetet skulle skötas tillsammans med socialsekreterare. Detta 
då de utredande handläggande socialsekreterarnas 
arbetsbelastning och akuta ärenden tog prioritet. 

Under februari börjar arbetet i några ärenden, långt ifrån alla de 
tänkta ärenden som familjestödet skulle arbeta med. Ett nytt beslut 
togs den sista mars att familjestödet inte skulle ta emot fler nya 
ärenden. Detta på grund av att stängningen skulle upphöra i maj. 

Familjestödets personal fick arbeta med uppgifter de ej hade 
arbetat med tidigare samt att uppgifterna omöjliggjordes då 
socialsekreterarna ej var tillgängliga. 
 

Med anledning av ovanstående frågar jag socialnämndens 
ordförande Lars Öberg (S) 

- Hur beredda var personalen i de berörda enheterna på förändringen av arbetssätten? 

- På vilket sätt kan vi se att det var till fördel för utredningsgrupperna att familjestödet 
stängdes ner? 

- Hur effektivt blev arbetet i hemtagningsprocessen? 

Eva Marja Andersson (M), 2:e vice ordförande i socialnämnden och ledamot av 
kommunfullmäktige


